

## Contents

### *Architecture and Construction*

<b>Abramov I.L., Al-Zaidi Z.A.</b> Predicting the Sustainability of Construction Companies under Uncertainty .....	5
--	---

### *Economic Sciences*

<b>Eremenskaya L.I., Stepnova O.V.</b> Features of Motivation and Remuneration of Young Specialists in Modern Companies .....	10
<b>Pershin A.A.</b> Currency Volatility as One of the Aspects Affecting the Investment Attractiveness of the Country .....	14
<b>Safina S.S., Smyslenova E.N.</b> The Role of the United States in the Development of International Tourism in Latin America .....	21
<b>Voronkova O.V.</b> British Economic and Investment Interests in Russia .....	28

## Содержание

### *Архитектура и строительство*

<b>Абрамов И.Л., Аль-Заиди З.А.</b> Прогнозирование устойчивости строительных предприятий в условиях неопределенности .....	5
---	---

### *Экономические науки*

<b>Еременская Л.И., Степнова О.В.</b> Особенности мотивации и оплаты труда молодых специалистов в современных компаниях .....	10
<b>Першин А.А.</b> Волатильность валюты как один из факторов, влияющих на инвестиционную привлекательность государства.....	14
<b>Сафина С.С., Смысленова Е.Н.</b> Роль США в развитии международного туризма в странах Латинской Америки.....	21
<b>Воронкова О.В.</b> Британские экономические и инвестиционные интересы в России .....	28